
Közgyűlés 2007.

Tavaly ősz óda húzódik a közgyűlés megrendezése, először András halála
miatt, majd a tavaszi fellépések, végül Magdi néni 90 éves szülinapi
műsora miatt tologattuk az időpontot.

Most végül a nyári szünet előti utolsó szerdán megtartottuk.

Mivel Viki is és én is régóta emlegetjük, hogy fiatalabb, a
táncosokkal napi kapcsolatban lévő vezetőség hatékonyabban tudná az
ügyeket előre vinni, és hogy az utóbbi két évben elért igen kiváló
művészi eredményekhez mérhető friss, lelkes és lendületes menedzsment-
támogatás kellene, megújítottuk a vezetőséget.

Eszerint az új vezetőség (melyet egy évre választott meg a közgyűlés):

Elnök:
Körtvélyesi Anna

Elnökség:
Bodnár Eszter
Demeter Erika
Gyémánt Ádám
Sólyom Zoltán

Felügyelő Bizottság:
Bányai Péter (elnök)
Losonczy Kata
Takács Ilona

Viki és én a háttérből, tanácsadóként veszünk részt a munkában és
megkíséreljük átadni a tapasztalatainkat.

Jó nyarat mindenkinek!

Dicső Géza  

 1 / 1


